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Initiativärende – Trygghetskameror utanför alla
skolor
Trygghetsfrågan måste prioriteras högre av Gävle kommun, såväl förebyggande arbete som
skarpa trygghetsåtgärder. Nedan återfinns ett förslag rörande det senare, fler
trygghetskameror för att förebygga och uppklara fler brott i Gävle. Skadegörelsen på
skolorna i Gävle är för vanligt förekommande, och att motverka detta är viktigt inte bara ur en
ekonomisk synpunkt. Skolgårdar ska vara en tryggplats för barn och elever på dagtid – inte
tillhåll för kriminella element på kvällar och nätter.

Med anledning av ovanstående yrkar vi att kommunstyrelsen
beslutar:

att kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att ge
Gavlefastigheter Gävle kommun AB i uppdrag att sätta upp värmekameror på
de kommunala för-, grund- och gymnasieskolor som i nuläget saknar
trygghetskameror.
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